
  

 INTERPELACJA 

Zielona Góra, 7 października 2021 r. 

Składający : Radna Aleksandra Mrozek 

Dotyczy: Wysokości środków przeznaczonych na szkolenia radnych 
               i stopnia  ich wykorzystania w 2021 roku. 
 
 
Pani Marszałek, 
 
Leonardo da Vinci w swoich mądrościach ma i taką „ Ludzie z natury dobrzy pragną 
wiedzy”. Radni Sejmiku Województwa Lubuskiego, nie tylko ze swojej natury, ale i 
obowiązku winni się doskonalić, zdobywać i aktualizować swoją wiedzę i zapewniam, 
że tak też czynią. Ale mając wiedzę są też świadomi tego, że mogą korzystać ze 
środków i wsparcia Biura Sejmiku, które nadzoruje Pani Marszałek. W związku z 
powyższym bardzo proszę o odpowiedź na następujące pytania: 
 

1. W jakiej wysokości  zostały zapisane w budżecie ( budżecie Biura Sejmiku) na 
2021 rok środki na szkolenia radnych? 

2. W jakim stopniu zostały one wykorzystane i na jaki rodzaj szkolenia? 
3. Czy decyzje dotyczące wyrażenia zgody na szkolenia są z Panią 

konsultowane choć są one w wyłącznej kompetencji Przewodniczącego 
Sejmiku? 

 
                                                                                  W oczekiwaniu na odpowiedź 
                                                                                  Radna Aleksandra Mrozek 
 
 
 
 
 

 


